

واين - يو™ جازم للاستعمال ترمي جارڊ®

معالج، مانع، وقائي

ترمي جارڊ® محافظة للخشب

نوعية التصدير، مضاد للأسمال البيضاء حارس الخشب، واقى الخشب، وقد صنعها بتقنية حديثة مع كفاءة مؤثرة لتغلغل المنتج معي الأسمال البيضاء والبيضان.

فوائد (1) يعالج، يمنع، ويحفظ من تلوذ الأسمال البيضاء ويزيد مدة حياة الخشب من 5 إلى 1 مرة.

(2) يحمي ترمي جارڊ مفروشاتك من الأسمال البيضاء والبيضان المختلفة.

(3) تطبيق "حارس ترمي" ترمي جارڊ يوقف مشكلة تساقط المسحوق من الخشب على الفور.

(4) غير مضر وغير سام.

(5) يتخلط مع دهون مصنوعة بالزيت وبيرفير ويستعمل مع الدهون ذات طلال داكنة.

(6) مؤثر بدرجة عالية.

طريقة الاستعمال (1): لارتق ترمي جارڊ بإضافة الماء حيث أنه ينقص تأثيره.

(2) نظف السطح جيداً. **(3)** استعمل علاء واحد مع القرشاة أو الرش.

(4) في أماكن متأثرة بشدة استعمل هذه العملية 2 أو 3 مرات و استعمل الإبر للبيضان. **(5)** لضمان التطبيق الكامل على السطح استعمل الرطوبة المحوية للحصول على نتيجة أفضل.

(6) وأخشاب من أنواع أخرى يسكن تغيضه لضمان الأمتصاص الكامل.

الأحباط: احفظ بعيداً عن تناول الأطفال، لا ترش على المواد الغذائية، الأواني أو أي شيء من البلاستيك، اغسل اليدين بعد الأستعمال مع الصابون، اجترية في مكان بارد وذات تهوية وفي حالة ظهور علامات حساسية أو عطفرة اتصل بالطبيب أو تعالج بطريق مناسب.

المسحوق: 150 مربع متر من لشر واحد لطلاء جانب واحد.

المكونات: أسكارديم، هايدروكربون، حلول عضوية.

عدم المسؤولية: حيث أن المنتج خارج قدرتنا لامتصاص أي مسئولية سوى كمية عادية للمنتج.

Batch No: **فئة رقم**
Mfd. Date: **تاريخ الإنتاج**
Exp. Date: **تاريخ الانتهاء**

نظر القاع
See Bottom

® علامة تجارية مسجلة

WYN-U™ READY TO USE TERMIGUARD® INSTANT ANTI-TERMITE

NEW
WITH EXTRA POWER



COLOURLESS WOOD PROTECTOR Harmless to Health

Net Content : 500 ml

SAVE PLANET EARTH



MANUFACTURED BY:
ADVANCE AGRISearch LTD.
شركة ايدوانس ايجرسرچ المحدودة

البريد الالكتروني: aal.in موقع الانترنت: cust.care@aal.in

TERMIGUARD® COLOURLESS WOOD PROTECTOR

New-age anti termite termiguard wood preservative is made with advanced formula for lasting efficacy & deep penetration for instant control on deep hidden termites and borers.

ADVANTAGES: (1) Cures, Prevents and Protects from termite infestation and increases the life of wood by 5 to 6 times (2) Termiguard will guard your furniture, building and interiors from termites, flea, Silver fishes, Bugs, Masson - Bees, Cockroaches and Various borers. (3) It stops powder falling problem from wood immediately. (4) Non-hazardous & Eco-Friendly. (5) Harmless to Health. (6) Mixes with oil based paints and primers easily. It does not affect the shade of colour and improves gloss, yet saves 15 to 20% paint or primer. (7) Highly efficacious.

METHOD TO USE: (1) Do not dilute Termiguard as it may reduce its effectiveness. (2) Clean the surface well. (3) Apply one coat with brush or spray. (4) In highly infested areas apply 2 or 3 times. For borer, inject with injection syringe. (5) To ensure complete coverage on surface containing moisture repeat application to achieve better control. (6) Susceptible wood vermin can be treated by dipping to ensure thorough absorption.

PRECAUTION: Keep away from children. Do not spray on food stuff, utensils and any article of plastic. Wash hands after use. Avoid Contact with skin. Store in cool and ventilated place. In case of ingestion or mild allergic symptoms take advice of doctor or treat according to symptoms.

COVERGE: 150 Sq. Feet per litre approximately for single side coat.

CONTENTS: Advanced Anacardium Pericarp Herbal Extract (White) 25%, balance solvents.

CERTIFIED BY: The Indian institute of wood Science & Technology (Indian Council of Forestry Research & Education), Malleshwaram, Bangalore-560 003, India, as a powerful and effective herbal anti-termite wood-preservative with long lasting residual efficacy.

Disclaimer: Since the storage and application of the product is beyond our control we cannot assume any responsibility, other than the uniform quality of the product.



مع قوة مثل ابيد
جديد

بدون لون محافظة للخشب

غير مضر للصحة

المحتوى الصافي : 500 مل



احفظ سيارة الأرض



G.C.C. Agent:
HADAKAH Trading
هداكة للتجارة

صندوق البريد: 21926، الخوير: 31902، السعودية العربية
البريد الالكتروني: alkhazab@spns.net.sa, alkhazab@hadakah.com

® is Registered Trade Mark